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Gezamenlijke Jaarvergadering van de LTO Cultuurgroepen  
Bos- en Haagplantsoen en van Laan-, Bos-, en Parkbomen 

 
Datum: Dinsdag 20 december 2016  
Locatie: De Oude Duikenburg, Voorstraat 30, 4054 MX Echteld 
Aanvang: 9.30 uur 
 

 
1. Opening en welkom door de ochtendvoorzitter Jan van Leeuwen 
Jan van Leeuwen opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De besturen van beide cultuurgroepen worden voorgesteld. Bart Faassen geeft nog aan 
dat onlangs Erik Kloosterhuis als nieuw bestuurslid van de cultuurgroep Bos- en 
Haagplantsoen is toegetreden. Hij volgt daarmee zijn vader op als bestuurslid, waardoor 
deze plek door een jongere generatie is ingevuld. 
 
2. - Notulen ALV 20 januari 2016 
Er zijn geen opmerkingen of vragen m.b.t. de notulen van 20 januari jl.. Hiermee worden 
de notulen vastgesteld. 

- Actualiteiten 
Zowel Bart Faassen, voorzitter van de cultuurgroep Bos- en Haagplantsoen als ook Jan 
van Leeuwen, voorzitter cultuurgroep Laan-, Bos-, en Parkbomen benoemen de 
actualiteiten van beide cultuurgroepen.  
Daarnaast wordt het volgende aangevuld: 
Bart Faassen: We staan als LTO en als cultuurgroep voor de leden, maar soms vraag je je 
af waar je het voor doet terwijl het wel heel erg belangrijk is voor de sector. Als een 
willekeurig voorbeeld noemt Bart dat door inzet van LTO de ww-premies met ingang van 
1-1-2017 fors zijn verlaagd, hetgeen een forse besparing oplevert. Op veel bedrijven is de 
besparing een veelvoud van de contributie die zij betalen. 
Green Deal: kost veel energie, een positief punt is de levering van zaden door Staats 
Bosbeheer. Daarnaast noemt Bart Faassen dat het noodzakelijk is dat met Selectplant het 
noodzakelijk is om de gehele keten te certificeren, ook het deel van de keten na de teelt tot 
de eindgebruiker. 
Ledenexcursie: de laatste excursie werd samen met laanbomen gehouden. De 
cultuurgroep Bos- en Haagplantsoen hebben besloten om op 20 juni 2017 een excursie 
naar Zuid-Duitsland te organiseren, waarbij techniek een belangrijk item zal zijn. Deze 
excursie wordt georganiseerd door de drie jonge bestuursleden. 
Jan van Leeuwen: er wordt veel gedacht in problemen, maar dat is niet je juiste wijze. We 
moeten niet denken in problemen maar in oplossingen. De agrarische sector heeft de 
oplossing voor een vitaal en een sprankelend Nederland. 
 
3. Evelien Verbij directeur van de Vereniging van Bos- en Natuurterreineigenaren 
Mevrouw Evelien Verbij behandelt in haar presentatie het “Actieplan Bos en Hout”. 
De zaal wordt geprikkeld met kennisvragen over hout. 
Het actieplan is niet alleen gebaseerd op méér oppervlakte bos en bomen, maar ook ‘meer 
met bos’ en ‘meer met hout’. Het actieplan Bos en Hout moet nog verder uitgewerkt 
worden volgens de volgende stappen: 
• Voor 1 juli 2017: uitgewerkt plan van aanpak 
• Voor 1 juni 2018: besluitvorming over uitvoering deelprojecten 
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4. Gerben Mellema van Naktuinbouw:  
Gerben Mellema is teamleider en gaat in op de ontwikkelingen binnen de Naktuinbouw. 
Daarnaast geeft de heer Mellema uitleg over de bacterievuur bufferzones. Door de 
bufferzones en dus de intensieve controle is het aantal gevonden aantastingen fors 
afgenomen. In de zeventiger jaren vond men per jaar ongeveer 4.000 aantastingen en nu 
zijn dat er nog 100, waarvan ongeveer 25 op teeltbedrijven. 
Momenteel kan men in een gebied van bijzonder landschappelijke waarde alles 
aanplanten. Deze tekst gaat in de wet veranderen, namelijk: 
Definitie in wet is nu: ‘gebied van bijzonder landschappelijke waarde’ en dat wordt 
vervangen door: ‘gebied waar meidoorn landschappelijk bepalende rol speelt’. 
Er wordt nog gediscussieerd over dat de boomtelers de hele inspectie moeten betalen, 
terwijl fruittelers die er toch belang bij hebben niet meebetalen.  
De heer Mellema benadrukt nog dat we zuinig moeten zijn op onze bufferzones. Als we 
een zone weg laten vallen, zullen we die nooit meer terugkrijgen. 

 
5. Ad Sonnemans van Naktuinbouw: Selectplant 
Ad Sonnemans geeft uitleg over selectplant Laan- en sierbomen. Er zijn momenteel 20 
deelnemers van selectplant in Nederland en dat is nog niet veel. 
Er komt een Nieuwe Verordening Plantgezondheid 
– Vanaf 2020 merkbaar, nu 3 jaar implementatie 
– Uitbreiding Paspoortplicht en registratie bedrijven 
– Van Q naar RNQP 
Castanea: Sinds november 2013 mogen geen Castanea naar het Verenigd Koninkrijk 
vanwege  
-        Cryphonectria parasitica en  
- Dryokosmus kuriphilus. 
 
Toch zijn er de afgelopen jaren veel zendingen geweest naar het Verenigd Koninkrijk. 
Vorige week is een brandbrief uit het Verenigd Koninkrijk gekomen. Men beraadt zich op 
maatregelen. Ad Sonnemans adviseert met klem om géén Castanea naar het Verenigd 
Koninkrijk te exporteren. 
 
6. Jan Mauritz de bekende boomspecialist, met als thema: ‘Boom van het Jaar’ 
Jan Mauritz nam als boomspecialist de zaal op een geheel eigen zeer specifieke en 
boeiende manier mee in zijn visie over het assortiment ‘Wegbomen’ dat het thema is voor  
‘Boom van het jaar 2017’. Jan Mauritz geeft een toelichting op criteria voor boom van het 
jaar. Daarna ging Jan op een ludieke manier in op zijn visie op het assortiment. 
Verder geeft de heer Mauritz aan dat het gebrek aan sortimentskennis een groot probleem 
is en met name ook bij de mensen die bepalen welke boom waar gepland wordt. 

 
7. Wat verder ter tafel komt en rondvraag 

- 
8. 12.15 uur  Sluiting  
Jan van leeuwen sluit de vergadering en wenst iedereen een smakelijke lunch. 

 
 


